
Protokół Nr 18/2011 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

 w dniu 4 maja 2011 r. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Ludwik Ekiert, Wicestarosta – p. Lech Brzozowski, 

członkowie Zarządu: p. Janusz Kwiatek, p. Waldemar Słupski, p. Robert Radzymiński, zgodnie z 

załączoną listą obecności oraz Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta 

Bieniek, inspektor w Wydziale Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji – p. Jolanta Tymińska, 

p.o. kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie – p. Anna Kalinowska, inspektor w Wydziale 

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa – p. Sabina Adamowska-Krupa i Kierownik Wydziału 

Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami – p. Iwona Urbanowicz. 

 

Porządek obrad: 

I. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie: 

1.  Uchwała Zarządu w sprawie zmian w Regulaminie Organizacyjnym Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie. 

2.  Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w Statucie Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Nidzicy. 

II. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 

1. Przedstawienie wystąpień pokontrolnych. 

III. Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji: 

1. Wniosek firmy ……………………….. 

2. Przedstawienie założeń do Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Nidzickiego. 

3. Uchwała Zarządu w sprawie: 1. Ogłoszenia przetargu nieograniczonego na opracowanie 

„Programu inwentaryzacji i usuwania wyrobów zawierających azbest na lata 2011 – 2032 dla 

Powiatu Nidzickiego”. 2. Zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia. 3. 

Powołania komisji przetargowej. 

IV. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Informacja o działkach przy Szpitalu i Przychodni Rejonowej. 

V. Wydział Ochrony Środowiska: 

1. Wniosek o wycinkę 26 szt. drzew z pasa drogowego drogi powiatowej Nr 1528N na odcinku 

Bolejny- Łyna.  

VI.  Wydział Finansowy: 

1.  Omówienie wniosków finansowych. 

2.  Uchwała Zarządu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

Ad. I. 

p. Anna Kalinowska omówiła projekty uchwał: 

1) Zarządu Powiatu w sprawie zmiany w Regulaminie Organizacyjnym Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Nidzicy. Zmiana ta jest wynikiem zalecenia po kontroli przeprowadzonej 

przez Wydział Polityki Społecznej Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego                         

w Olsztynie, a mianowicie należy opracować projekty zmian do uchwały w sprawie Regulaminu 

Organizacyjnego PCPR wprowadzając zadania z zakresu przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

oraz przedłożyć właściwemu organowi celem zatwierdzenia. W przedmiotowym projekcie 

dodaje się punkt 32) „opracowywanie i realizacja programów oddziaływań korekcyjno-

edukacyjnych dla osób stosujących przemoc w rodzinie”. p. Anna Kalinowska dodała, że na ten 

rok zaplanowano środki dla 5 uczestników, na szkolenia i poradnictwo. 

p. Renata Mróz dodała, że w ostatniej zmianie budżetu były zwiększane środki na 

przeciwdziałanie alkoholizmowi, a tutaj jest dotacja od Wojewody. 

p. Anna Kalinowska podkreśliła, że to jest pomoc dla sprawców.  
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Uwag odnośnie projektu uchwały nie było. Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 

32/2011 w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Nidzicy; 
2) p. Anna Kalinowska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w Statucie 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy. 

Uwag i pytań nie było. Zarząd poparł przedstawiony projekt uchwały. 

 

Ad. II. 

p. Elżbieta Bieniek omówiła wystąpienia pokontrolne: 

1. Wydziału Polityki Społecznej Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie z 

kontroli przeprowadzonej w dniach 28 luty – 3 marca 2011 r. w Powiatowym Centrum Pomocy 

Rodzinie w Nidzicy. Stwierdziła, że poważnych uwag nie było. Jest kilka zaleceń, które są 

realizowane. 

Zarząd przyjął wystąpienie do wiadomości.  

2. Archiwum Państwowego w Olsztynie z kontroli archiwum zakładowego PCPR w Nidzicy, 

która odbyła się 9 lutego 2011 r. 

Uwag i pytań nie było. Zarząd przyjął wystąpienie do wiadomości. 

 

p. Anna Kalinowska opuściła salę obrad. 

 

Następnie p. Elżbieta Bieniek przypomniała, że Zarząd Powiatu na wniosek Zespołu Opieki 

Zdrowotnej analizował sprawę świadczenia usług rehabilitacyjnych za odpłatnością. Stwierdził 

wówczas, że nie ma podstaw, aby podjąć decyzję w tym względzie. Dyrektor mówiła, że sama 

podejmie stosowne działania. p. Elżbieta Bieniek przeczytała pismo ZOZ w tej sprawie. Dyrektor pisze 

w nim, że w związku z brakiem podstaw prawnych na udzielanie świadczeń zdrowotnych z zakresu 

rehabilitacji za odpłatnością, ZOZ respektując decyzję Zarządu na dzień dzisiejszy zaniechał 

wprowadzenia tego rodzaju usługi. Jednocześnie podtrzymuje swoje stanowisko co do przesłanek 

prawnych na temat możliwości wprowadzenia odpłatnych usług rehabilitacyjnych.  

p. Robert Radzymiński zauważył, że organ miał nie podejmować stanowiska, a ZOZ miał sam 

rozstrzygnąć sprawę. Tak to zostało na Zarządzie uzgodnione. 

p. Janusz Kwiatek uważa, że temat ten trzeba poruszyć na komisjach. Pani Sekretarz może 

przeczytać pismo. 

Pan Starosta stwierdził, że należy przekazać radnym również myśli, które wymieniono z dyrektor 

ZOZ.  

p. Elżbieta Bieniek zasięgała informacji w ościennych powiatach. Poinformowała, że nawet tam, 

gdzie są świadczone odpłatne usługi rehabilitacyjne, samorząd powiatowy nie podejmował absolutnie 

żadnej decyzji w tym zakresie, a szpital sprawę rozwiązał na własne ryzyko. 

p. Robert Radzymiński uważa, że widocznie dyrektor ZOZ doszła do wniosku, że nie bardzo 

może takie usługi świadczyć.  

p. Janusz Kwiatek poruszył temat podniesiony na ostatniej sesji w sprawie służby zdrowia na 

terenie Gminy Kozłowo. Nie wie, jak dzisiaj sprawę załatwić. Dla mieszkańców argumentem mogą być 

lepsze i więcej usług, niż świadczone przez Działdowo. Po iluś latach zawiązują się relacje między 

pacjentem a lekarzem i nie wierzy za bardzo w to, że coś uda się zmienić. Zauważył, że mieszkańców 

należących do rejonu Nidzicy jest bardzo mało. Większość gminy należy do Działdowa. To dla ZOZ 

stracone ogromne pieniądze. 

p. Robert Radzymiński uważa, że trudno się dziwić mieszkańcom, jeśli specjaliści przyjeżdżają 

do Ośrodka. 

p. Janusz Kwiatek dodał, że rehabilitacja jest w Kozłowie i ludzie z Nidzicy przyjeżdżają, bo nie 

trzeba stać w kolejce. Niektórzy mieszkańcy Nidzicy chcą leżeć w szpitalu w Działdowie.  

Pan Starosta przypomniał, że niegdyś była propozycja wymiany usług między szpitalami               

w Nidzicy i Działdowie.  

 

 



 - 3 - 

Ad. III. 1) 

Do posiedzenia dołączyła p. J. Tymińska.  

p. J. Tymińska omówiła ponowiony wniosek firmy ………………….. sporządzony po 

otrzymaniu negatywnej odpowiedzi Zarządu Powiatu dotyczącej zwiększenia wynagrodzenia o 1%. 

Zaznaczyła, że wnioskowana kwota, o którą Rada miałaby zwiększyć inwestycję, wynosi 15.225 zł. 

Pan Starosta stwierdził, że trzeba odpowiedzieć, że koszty wzrosły nie z winy samorządu. Niech 

prośby kierują wyżej. Powinni przewidywać, że z czasem wejdzie wyższy VAT. 

p. Waldemar Słupski uważa, że jedno odstępstwo spowoduje, że wszyscy wystąpią i powstanie 

duży problem. 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że pozytywna decyzja Zarządu w tej sprawie mogłaby być uznana 

przez kontrole zewnętrzne i radnych jako niegospodarność. 

Zarząd wniosek rozpatrzył negatywnie i podtrzymał wcześniejsze stanowisko. Jednocześnie 

stwierdził, że podwyższenie stawki VAT o 1% nie może zwiększyć kwoty zaplanowanej w 

budżecie powiatu na realizację projektu „Przebudowa dróg powiatowych na odcinku Safronka- 

Janowiec Kościelny – Kuce Etap I: Nr 1560N odcinek od km 6+332- 7+328,65, Nr 1613N odcinek od 

km 10+699 do km 12+368,47”. 

 

Ad. III. 2) 

p. J. Tymińska poinformowała, że wystąpiła do podległych jednostek o przekazanie zamierzeń 

inwestycyjnych do 2015 r. Zrobiła zestawienie, z którym prosiła, żeby Zarząd się zapoznał. 

Pan Starosta uważa, że będzie to pomocne przy tworzeniu przyszłorocznego budżetu. 

p. J. Tymińska uważa, że wieloletni plan inwestycyjny może się przydać do ubiegania się o 

środki unijne. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że trzeba myśleć o inwestycjach, ponieważ mogą jakieś środki 

pozostać z obecnych programów. 

p. J. Tymińska uważa, że można określić priorytety. Podkreśliła, że wydatki na ten rok są już 

określone. Rozdała obecnym materiały do analizy. Proponuje przekazać go również radnym, a później 

podjąć stosowną uchwałę. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że jest wciąż obowiązujący Plan Rozwoju Lokalnego. Ten 

dokument był podstawą do składania wniosków o środki unijne. Wieloletniego Programu nie mamy. 

 

Ad. III. 3) 

Następnie p. J. Tymińska omówiła projekt uchwały Zarządu w sprawie: 1. Ogłoszenia przetargu 

nieograniczonego na opracowanie „Programu inwentaryzacji i usuwania wyrobów zawierających azbest 

na lata 2011 – 2032 dla Powiatu Nidzickiego”. 2. Zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków 

zamówienia. 3. Powołania komisji przetargowej. 

Jeśli powiat zabezpieczy kwotę 52.000 zł, można będzie rozpocząć procedurę przetargową na 

opracowanie „Programu inwentaryzacji i usuwania wyrobów zawierających azbest na lata 2011-2032 

Powiatu Nidzickiego”. 

Zarząd nie miał pytań i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 34/2011 w sprawie: 1. Ogłoszenia 

przetargu nieograniczonego na opracowanie „Programu inwentaryzacji i usuwania wyrobów 

zawierających azbest na lata 2011 – 2032 dla Powiatu Nidzickiego”. 2. Zatwierdzenia specyfikacji 

istotnych warunków zamówienia. 3. Powołania komisji przetargowej. 

p. J. Tymińska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Iwona Urbanowicz. 
 

Ad. IV. 

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła sprawę parkingu przy Przychodni Obwodowej w Nidzicy. 

Poinformowała, że w Urzędzie Miejskim prowadzony jest podział działki. Po jego dokonaniu 

samorządy podejmą uchwały w sprawie przekazania i przejęcia nieruchomości. To kwestia kilku 

miesięcy. Powiat występował o bonifikatę. Znając ceny, będziemy negocjować, ponieważ jej 

przeznaczeniem będzie cel publiczny. Dodała, że sąsiadem będzie Stowarzyszenie na Rzecz Osób z 

Upośledzeniem Umysłowym, które chce wspólnie korzystać z wjazdu, przez teren planowanego 
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parkingu. Podkreśliła, że na terenie parkingu nie może być swobodnego przejścia. Żeby mogła 

swobodnie się poruszać, musielibyśmy jej udostępnić część swojej działki.  

p. Waldemar Słupski uważa, że spowoduje to duże zagrożenie i jest przeciwny takiemu 

rozwiązaniu.  

p. Iwona Urbanowicz dodała, że to by również ograniczyło ilość miejsc parkingowych. Formalnie 

nie może być ruchu pieszego na parkingu. 

 

Następnie p. Iwona Urbanowicz poinformowała członków Zarządu o sprawie dotyczącej 

Wspólnoty Mieszkaniowej, która sąsiaduje z Zespołem Opieki Zdrowotnej. Wie, że zwracała się ona do 

Burmistrza o sprzedanie części działki użytkowanej przez ZOZ. Burmistrz jednak przewiduje przekazać 

ten grunt dla ZOZ. Przy okazji tej sprawy p. Iwona Urbanowicz zastanawiała się nad sposobem nabycia  

gruntu. Nieruchomość do niej przylegająca jest własnością powiatu, więc powiat powinien pozyskać 

teren na poprawę warunków zagospodarowania, żeby stanowiła całość, a następnie przekazać w 

użytkowanie dla ZOZ. 

Zarząd przyjął powyższe informacje do wiadomości. 

 

p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad, a dołączyła p. Sabina Adamowska-Krupa. 

   

Ad. V. 

p. Sabina Adamowska-Krupa przedstawiła wniosek o wycięcie 26 drzew rosnących w skrajni 

jezdni, w pasie drogowym drogi powiatowej Nr 1528N na odcinku Bolejny – Łyna, które stwarzają 

zagrożenie bezpieczeństwa. 

p. Robert Radzymiński zauważył, że planowana tam jest inwestycja. 

Pan Starosta zaznaczył, że trwają tam roboty. 

p. S. Adamowska-Krupa wyjaśniła, że chodzi o wyrażenie zgody na wycinkę. Decyzję wydaje 

Burmistrz, w uzgodnieniu z Regionalną Dyrekcją Ochrony Środowiska w Olsztynie. Drzewa mogą być 

usunięte w późniejszym terminie, ze względu na okres lęgowy. Jeśli jednak nie ma w obrębie drzew 

gatunków chronionych, nie ma gniazd, w uzgodnieniu z RDOŚ, można od terminów podstąpić.  

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na wycinkę drzew. 

 

p. Sabina Adamowska-Krupa opuściła salę obrad. 

 

Ad. VI.  

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Zarządu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 

2011. Zawarto w nim następujące zmiany: 

1. zmniejszenie wydatków o kwotę 19.900 zł w dziale 900 – Gospodarka Komunalna i Ochrona 

Środowiska, rozdziale 90019 – wpływy i wydatki związane z gromadzeniem środków z opłat          

i kar za korzystanie ze środowiska, § 3030 – różne wydatki na rzecz osób fizycznych,                     

a zwiększenie o tę samą kwotę § 4300 – zakup usług pozostałych, w tym samym dziale                   

i rozdziale, z przeznaczeniem na sporządzenie „Programu inwentaryzacji i usuwania wyrobów 

zawierających azbest na lata 2011-2032 dla Powiatu Nidzickiego”. p. Renata Mróz zaznaczyła, 

że całkowity koszt tego zadania wynosi 65.000 zł. Po zaakceptowaniu Programu przez 

Ministerstwo Gospodarki, powiat otrzyma dotację w wysokości 52.000 zł na pokrycie kosztów 

jego opracowania. Na obecną chwilę należy zabezpieczyć całą kwotę w budżecie, żeby 

rozpocząć procedury przetargowe, a po wprowadzeniu dotacji, nasze środki zostaną uwolnione.  

Uwag i pytań nie było. Wniosek rozpatrzono pozytywnie; 

2. Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego wnioskuje o przesunięcie w dziale 710, rozdziale 

71015, a mianowicie zmniejszenie § 4040 - dodatkowe wynagrodzenie roczne o kwotę 81 zł 

oraz § 4300 - zakup usług pozostałych o kwotę 213,36 zł, a zwiększenie §4480 – podatek od 

nieruchomości o kwotę 294,36 zł. PINB zaoszczędzone środki chce przesunąć na większe, niż 

planowano, wydatki na podatek od nieruchomości. Przypomniała, że Nadzór Budowlany jest 

dotowany przez Wojewodę. 

Uwag i pytań nie było. Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 
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 3. Zespół Szkół Ogólnokształcących wnioskuje o zmniejszenie wydatków z pozostałych 

oszczędności w rozdziale 80195 – pozostała działalność o kwotę 2.779 zł, w następującym 

rozbiciu: § 4211 – zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 380 zł, § 4241 – zakup pomocy 

naukowych, dydaktycznych i książek o kwotę 500 zł, § 4301- Zakup usług pozostałych            

o kwotę 769 zł, § 4391 – zakup usług obejmujących wykonanie ekspertyz, analiz i opinii o 

kwotę 500 zł, § 4411 – podróże służbowe krajowe o kwotę 630 zł, a zwiększenie wydatków w 

tym samym rozdziale w rozbiciu na § 4381 – zakup usług obejmujących tłumaczenia o kwotę 

300 zł i § 4421 – podróże służbowe zagraniczne o kwotę 2.479 zł. p. Renata Mróz dodała,           

że szkoła realizuje ze środków unijnych działanie „Uczenie się przez całe życie Comenius”. 

Program ten obejmuje głównie edukacyjne wyjazdy zagraniczne dla uczniów i nauczycieli. 

Uwag nie było. Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie; 

4. Starostwo Powiatowe wnioskuje o zabezpieczenie  w budżecie środków w kwocie 3.000 zł        

z przeznaczeniem na naprawę garaży w Starostwie Powiatowym w Nidzicy. W ramach tych 

środków zaplanowano: naprawę 4 wrót drewnianych, naprawę i odnowienie 3 okien 

drewnianych, 4 okien drewnianych nad drzwiami, 1 wrót drewnianych, naprawę ubytku 

tynków i gzymsu oraz malowanie krat. 

p. Renata Mróz poinformowała, że rozstrzygnięto przetarg na tablice rejestracyjne i oferta 

jest o 1/3 niższa o planowanej. Środki można by przesunąć z tych oszczędności.  

Zarząd stwierdził, że wniosek jest zasadny. Naprawa planowana jest do wykonania 

własnymi siłami. Podany koszt obejmuje zakup materiałów. Wniosek został rozpatrzony 

pozytywnie. 

5. Zespół Szkół Ogólnokształcących wnioskuje o zwiększenie wydatków o kwotę 6.634,80 zł,       

w tym: 100 zł na ubranie robocze dla pracownika, 4.986 zł – wynagrodzenia osobowe, 757,38 

zł - składki i ubezpieczenie społeczne i fundusz pracy, 204,42 zł – fundusz pracy, 40 zł – zakup 

usług zdrowotnych, 547 zł - odpis na fundusz socjalny. Jest to związane z pozytywną decyzją 

Zarządu o zatrudnieniu pracownika z robót interwencyjnych. 

6. Zespół Szkół Ogólnokształcących wnioskuje o zwiększenie wydatków o 3.591 zł na zakup 

usług pozostałych, z przeznaczeniem na opłacenie składek rocznych i 5 letnich przeglądów 

budowlanych szkoły i sali gimnastycznej. Wynikają one z zapisów gwarancyjnych wykonawcy 

dachu na budynku szkoły. W uzasadnieniu dyrektor napisał, że po wizycie Komisji Oświaty 

ustalono, iż mając na względzie bezpieczeństwo uczniów, konieczne jest zapewnienie 

wentylacji w budynku sali gimnastycznej, co wiąże się z ingerencją w konstrukcję budowlaną 

budynku. W związku z tym zlecenie przeglądów jest niezbędne. 

p. Waldemar Słupski zapytał czy szkoła nie mogła tego ująć w planie. 

p. Renata Mróz odparła, że szkoły miały niewielkie środki i w pierwszej kolejności 

zabezpieczyły płace. 

Pan Starosta dodał, że Zespół Szkół Ogólnokształcących nie ma dużo pieniędzy. 

p. Lech Brzozowski uważa, że dobry gospodarz planuje przeglądy wcześniej, a nie 

wówczas, gdy komisja pokaże. Dodał, że chcąc robić wentylację, przeglądy są potrzebne. 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że dyrektor zaplanował wydatki, zgodnie z kwotami jakie miał 

zapisane w budżecie. Jeśli ma do wyboru zaplanować płace dla pracowników, czy wentylację, 

to z czegoś musiał zrezygnować. Teraz podpiera się opinią Komisji wnioskując o środki na 

wykonanie wentylacji.  

p. Janusz Kwiatek uważa, że dyrektor przemyślał sprawę.  

p. Robert Radzymiński zaznaczył, że komisja uważała, iż wentylacja powinna być 

zaplanowana już przy remoncie. Po wstawieniu okien nie ma wentylacji. Ktoś nie przewidział 

problemu. 

 Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Środki zostaną przesunięte z rozdziału 80120          

§ 4270. 

 

Następnie Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 33/2011 w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na rok 2011. 
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p. Renata Mróz przedstawiła decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego o zmniejszeniu planu 

dotacji celowej na Dom Pomocy Społecznej – Hostel w Napiwodzie o kwotę 8.771 zł. p. Renata Mróz 

zaznaczyła, że decyzja wydawana jest na podstawie co miesięcznej analizy liczby mieszkańców 

przebywających w DPS. Dotyczy to osób umieszczonych w placówkach przed dniem 1 stycznia 2004 

r., bądź w późniejszym terminie, na podstawie decyzji kierującej wydanej przed tym dniem.  

Uwag i pytań nie było. Zarząd przyjął do wiadomości; 

p. Renata Mróz przedstawiła wniosek Powiatowego Zarządu Dróg o przesunięcie 60.000 zł                   

w ramach paragrafu - zakup usług pozostałych, z zadania: „zimowe utrzymanie dróg i ulic powiatowych 

zamiejskich i miejskich” na zadanie: „koszenie traw i chwastów w pasie drogowym” celem rozpoczęcia 

procedury wyłonienia podmiotu, który będzie to zadanie realizował. Przypomniała, że Zarząd 

wstrzymał zakup ciągnika i kosiarki do koszenia traw. Dyrektor informuje jednocześnie, że we 

wrześniu  nastąpi konieczność zgromadzenia dodatkowych środków finansowych w granicach 100.000 

zł na zimowe utrzymanie dróg w sezonie 2011/2012 w celu przeprowadzenia procedury przetargowej 

wyłonienia wykonawcy na to zadanie.  

p. Robert Radzymiński zaznaczył, że gdyby był sprzęt, to PZD sam by kosił. Nie mają skąd wziąć 

pieniędzy, więc chcą z zimowego utrzymania przesunąć. Później trzeba na zimowe utrzymanie 

zabezpieczyć środki.  

p. Lech Brzozowski przypomniał, że była mowa o 100.000 zł na koszenie.  

Pan Starosta zaznaczył, że dyrektor ma wystąpić z ofertą do większej liczby firm, więc może 

taniej znajdzie.  

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

 

p. Janusz Kwiatek zaznaczył, że w mieście brakuje koszy na śmieci. Wspomniał, że kiedyś 

kupowano je za środki z Ochrony Środowiska. Jeśli mielibyśmy przekazać jakieś pieniądze dla Gminy 

Nidzica na ten cel, to dla innych gmin – również. 

Pan Starosta zaznaczył, że Powiatowy Zarząd Dróg dołoży kilka koszy przy ulicach 

powiatowych. 

p. Lech Brzozowski zgodził się z tym, że trzeba uzupełnić braki przy drogach powiatowych. 

 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący Zarządu zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

 

 Małgorzata Wojtaszewska  

 

 

Przewodniczący Zarządu 

/-/ Ludwik Ekiert 

 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu 

/-/ Lech Brzozowski 

 

Członek Zarządu  

/-/ Janusz Kwiatek 

 

Członek Zarządu  

/-/ Robert Radzymiński 

 

Członek Zarządu  

/-/ Waldemar Słupski 

 

 


